	論文中文摘要：
	本篇研究探討了美元指數、商品指數、波羅的海乾散貨指數及西德州原油等等指標對於乾散貨航運股價市場的橫斷面絕對離散差誤是否會產生波動性外溢的效果，透過GARCH MIDAS模型將橫斷面絕對離散差誤與其他變數進行波動度檢測。本篇採樣時期自2008年1月1日起自2020年5月1日結束，樣本區間內再另行分隔為五個不同特色的子樣本區間包含：金融海嘯、歐債危機、中國股災、油價崩跌與脫歐及中美貿易戰、負油價選擇權、新冠肺炎爆發時期。
透過區分全球性及區域性的金融災難，我們得以檢驗出不同指標在不同的子樣本區間內所呈現不同的波動性外溢效果

	論文外文摘要：
	This paper mainly investigates spillover effect from U.S dollar index, Goldman Sachs Commodity index, Baltic Dry Index, West Texas Intermediate to the Cross Sectional Absolute Deviation of dry bulk stock market with a model of GARCH MIDAS which allows us to examine with different sampling frequency, in this paper daily and monthly. The sample period of this study is from January 1, 2008 to May 1, 2020.
The empirical result shows that there is evidence for long term correlation between Goldman Sachs Commodity index, Baltic Dry Index, West Texas Intermediate and Cross Sectional Absolute Deviation of dry bulk stock market. We further divided the whole sample period to five different sub-sample periods to examine the correlation under different economic environment and background. The result shows that under regional crisis, the variables would not perform correlation and only West Texas Intermediate would stay correlated with the Cross Sectional Absolute Deviation of dry bulk stock market under two of the global crisis of 2008 to 2009 and 2018 to 2020.


